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Recoder: 'L'actuació de Foment amb la línia d'ample europeu és lamentable'

L'alcalde, Lluís Recoder, qualifica de 'lamentable' l'actuació
del ministeri de Foment amb l'adequació a l'ample europeu de
les vies de Renfe al seu pas per Sant Cugat. En una entrevista
a Cugat.cat, Recoder ha destacat que se sent avergonyit de la
manera com el govern espanyol ha actuat en aquesta situació.

Durant l'entrevista, Recoder s'ha mostrat avergonyit de l'actuació del ministeri, que va elaborar el projecte a
partir d'uns plànols de fa set anys. Segons l'alcalde, és lamentable que s'hagin començat les obres d'amagat i
sense transparència.

Lluís Recoder: No hem rebut resposta i l'actuació és absolutament lamentable.

El ministeri va començar les obres d'ampliació de les vies sense que encara no s'hagin resolt les al·legacions
municipals respecte la protecció acústica de la zona.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/32973.html
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